
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 25/09/2023 
 
Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
Παράσχου Παπαδάκη, Βουλευτή Έβρου 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 Τον κ. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 
 
ΘΕΜΑ: «Πολιτική Προστασία στη Σαμοθράκη σε περιπτώσεις τοπικών 

κρίσεων» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Κατόπιν των προσφάτων πυρκαγιών που έπληξαν τον Έβρο, οι οποίες επηρέασαν και 
τη Σαμοθράκη, προκαλώντας πολυήμερη διακοπή ρεύματος, τίθεται ζήτημα σταθερούς 
πολιτικής προστασίας στο εν λόγω νησί σε περιπτώσεις τοπικών του κρίσεων 
(ανθρωπογενούς προέλευσης ή μη). Επί του θέματος, εκθέτουμε τα δεδομένα, τα οποία 
σχετίζονται με γεγονότα που έλαβαν χώρα στο νησί πρόσφατα. Κατ΄ αρχάς από τις 
πρόσφατες πυρκαγιές στον Έβρο προκλήθηκε πολυήμερη διακοπή ρεύματος στο νησί, 
με συνέπεια να προκληθεί ισχυρό πλήγμα στην τοπική οικονομία στα επίπεδα του 
τουρισμού, των επιχειρήσεων και των οικογενειών (π.χ. καταστροφή μεγάλων 
ποσοτήτων τροφίμων από ψυγεία), η οποία επιπρόσθετα επηρέασε και την 
υδροδότηση. Μέγα ζήτημα επίσης για την τοπική κοινωνία θεωρείται και η άναρχη, 
ανεξέλεγκτη και παράνομη κατασκήνωση στα δάση του νησιού, εκ της οποίας κατά 
καιρούς εκδηλώνονται πυρκαγιές προκληθείσες από ασυλλόγιστους. Συνεπώς, κρίνεται 
αναγκαίο η ενίσχυση της απρόσκοπτης διασφάλισης της πολιτικής προστασίας στο νησί 
της Σαμοθράκης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Ποιες είναι οι ενέργειες, οι οποίες καταβλήθηκαν πρόσφατα σε επίπεδο κρατικής 
αρωγής και αποκατάστασης στο νησί της Σαμοθράκης και ποια θα είναι η μελλοντική 
προοπτική πέριξ των εν λόγω θεμάτων των συναρμοδίων Υπουργείων; 
 
2. Προτίθεστε να προβείτε σε ενέργειες, ώστε η Σαμοθράκη να διαθέτει σχετικώς 
αυτονομημένη ηλεκτροδότηση, για να μην εκ νέου παρατηρηθεί, επί παραδείγματι, η 
πρόσφατη προκύψασα ανάγκη μεταφοράς Ηλεκτροπαραγωγών Ζευγών (Η/Ζ), για την 
αποκατάσταση της ηλεκτροδότησής της; 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

889

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/9/2023



3. Διατίθεστε όπως ενισχύσετε την επίβλεψη των δασών της Σαμοθράκης [πεζές ή 
εναέριες περιπολίες (drones) κατά τη θερινή περίοδο ιδίως], ώστε να μηδενιστούν 
αφενός τα φαινόμενα εκδήλωσης πυρκαγιών και αφετέρου τα φαινόμενα ανεξέλεγκτης 
κατασκήνωσης εντός των δασών της; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 




